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Protokół Nr LI/2022 z LI Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 25 maja 2022 roku 

w Urzędzie Gminy w godzinach od 09:00 do 11:13. 

 

W sesji udział wzięli radni oraz sołtysi Gminy Kawęczyn – zgodnie z listami obecności 

stanowiącymi załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich: 

- Jan Nowak – Wójt Gminy Kawęczyn 

- Edyta Balcerzak – Skarbnik Gminy Kawęczyn 

- Jolanta Krawczyk – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Paulina Tyczyno – podinspektor ds. ochrony środowiska  

- Natalia Górska – absolwentka Zespołu Szkół Technicznych im. Sylwestra Kaliskiego w Turku 

- Kinga Szczepańska – absolwentka Zespołu Szkół Rolniczych Centrum Kształcenia 

Praktycznego w Kaczkach Średnich      

- Jakub Macudziński - absolwent I Liceum Ogólnokształcącego w Turku.   

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

2. Uchwalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wręczenie nagród za osiągnięcie najwyższych wyników w nauce absolwentom szkół 

średnich z terenu Gminy Kawęczyn.  

6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie za 

rok 2021. 

8. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kawęczyn za rok 2021.  

9. Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy rok 2022; 

b) wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i 

ich domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i 

soboty przez rolników i ich domowników. 

10. Analiza wykonania budżetu gminy za 4 miesiące 2022 roku (styczeń – kwiecień). 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

13. Zapytania i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie LI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 1.Otwarcie LI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Otwarcia L Sesji Rady Gminy Kawęczyn dokonał Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy 

Kawęczyn. Prowadzący powitał zebranych i stwierdził, że w sesji bierze udział 10-u radnych 

na stan 15-u co stanowi quorum niezbędne do prowadzenia obrad Rady Gminy Kawęczyn i 

można rozpocząć prawomocne obrady.  

Ad. 2.Uchwalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że został poproszony o wprowadzenie 

dodatkowego podpunktu w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2022-2030. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad wprowadzeniem dodatkowego 

punktu dotyczącego głosowania na uchwałą w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2030.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie dodatkowego punktu.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 

Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek  

 

Przewodniczący Rady Gminy  zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakieś zmiany do 

porządku obrad.  

 

Nikt nie wniósł zmian. 

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem porządku obrad z 

wprowadzonym podpunktem. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 

Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek 

 

Porządek obrad w brzmieniu jak wyżej został uchwalony. 

 

Ad. 3.Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Piotr Gebler – Przewodniczący Rady Gminy – zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi co do 

protokołu z L Sesji  Rady Gminy Kawęczyn VIII kadencji. Uwag nie było. Zaproponował, aby 
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protokół przyjąć bez odczytywania, ponieważ był on wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Gminy oraz przesłany z materiałami na posiedzenie sesyjne i nie zgłoszono uwag do jego 

zapisów.  

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie jawne imienne nad przyjęciem 

protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z L Sesji Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 

Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek 

 

Protokół z L Sesji Rady Gminy Kawęczyn został przyjęty bez odczytywania. 

 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnosili interpelacji ani zapytań. 

 

Ad. 5. Wręczenie nagród za osiągnięcie najwyższych wyników w nauce absolwentom szkół 

średnich z terenu Gminy Kawęczyn. 

Wójt Gminy J. Nowak wspólne z Przewodniczący Rady Gminy P. Geblerem pogratulowali 

absolwentom szkół średnich osiągniecia wysokich wyników w nauce oraz wręczyli nagrody 

książkowe. Wśród nagrodzonych znaleźli się: Natalia Górska – absolwentka Zespołu Szkół 

Technicznych im. Sylwestra Kaliskiego w Turku, Kinga Szczepańska absolwentka Technikum 

Rolniczego Centrum Kształcenia Praktycznego w Kaczkach Średnich i  Jakub Macudziński 

absolwent I Liceum Ogólnokształcącego w Turku.   

 

Ad. 6. Wystąpienie zaproszonych gości. 

Nikt z zaproszonych gości nie zabrał w tym punkcie głosu.  

 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie za 

rok 2021. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani Jolanta Krawczyk przedstawiła 

sprawozdanie  z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kawęczynie za rok 

2021, które stanowi załącznik do protokołu.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Ad. 8. Ocena zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kawęczyn za rok 2021.  
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Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej pani Jolanta Krawczyk przedstawiła ocenę 

zasobów pomocy społecznej dla Gminy Kawęczyn za rok 2021, która stanowi załącznik do 

protokołu.   

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań.  

 

Ad. 9.Głosowanie nad uchwałami w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022; 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że pod dzisiejsze głosowanie poddajemy zmiany, 

które były omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji, jak również zmiany, które wpłynęły 

w okresie pomiędzy posiedzeniem komisji a posiadaniem sesyjnym. Skarbnik E. Balcerzak 

zaczęła od zmian, które nie były omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Pierwsza zmiana 

dotyczy pisma Wojewody Wielkopolskiego, który zwiększa plan dotacji w związku z 

przyznanym dofinansowaniem w ramach  „Narodowego Programu Czytelnictwa” w kwocie 

9.000,00 zł. Następnie Skarbnik Gminy poinformowała, że Gmina podpisała umowę z 

Wojewodą Wielkopolskim w ramach programu ministerialnego związanego z Korpusem 

Wsparcia Seniorów na kwotę 9.393,00 zł. Kolejna zmiana związana jest ze środkami 

pomocowymi w związku z pobytem obywateli Ukrainy na terenie gminy Kawęczyn. 

Otrzymane środki to kwota 15.088,00 zł z przeznaczeniem dla mieszkańców gminy, u których 

przebywają uchodźcy. W dalszej części Skarbnik Gminy omówiła zmiany, które były 

omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji. Poinformowała, że Ochotnicza Straż Pożarna w 

Głuchowie zwraca się z prośbą o wsparcie wyjazdu drużyn pożarniczych na zawody CTIF w 

kwocie 42.000,00 zł. Dwie drużyny będą reprezentowały naszą gminę w olimpiadzie 

pożarniczej w Celje na Słowenii. Kolejna zmiana dotyczy przeznaczenia kwoty 22.000,00 zł 

na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na rozbudowę Przedszkola 

Gminnego "Kasztanowe Ludki w Kowalach Pańskich". Kolejna zmiana to zwiększenie planu 

na realizację zadania inwestycyjnego, które widnieje już w naszym budżecie w ramach projektu 

i budowy kolektora kanalizacji sanitarnej w miejscowości Kawęczyn. Ponadto Skarbnik 

powiedziała, że w okresie międzysesyjnym dwa sołectwa dokonały zmian w ramach realizacji 

zadań z funduszu sołeckiego, są to sołectwa Milejów i Żdżary. Sołectwo Żdżary zwiększa 

zadanie w ramach bieżącego utrzymania dróg na kwotę 235,00 zł, w ramach tego samego 

zadania, ale w ramach pracy sprzętu (usług) następuje zwiększenie o kwotę 1.316,00 zł, 

zmniejszenie zadania zakup kosiarki spalinowej o kwotę 151,00 zł, likwidacja zadania 

utrzymania gotowości bojowej o kwotę 1.000,00 zł, zmniejszenie zadania wymiany podestów 

na placu zabaw o kwotę 365,00 zł i zmniejszenie zadania zakupu tablicy do kosza z uchwytami 

o kwotę 1.035,00 zł. sołectwo przeznacza środki na utrzymanie gotowości bojowej -  

konserwacja dachu na części garażowej - zakup materiałów – kwota 1.000,00 zł.  Sołectwo 

Milejów wprowadza do swojego planu zadanie Obchodów 630 - lecia Milejowa - zakup 

artykułów do przygotowania potraw tradycyjnych na kwotę 2.139,00 zł, ponadto w ramach tego 

samego zadania Obchodów 630 - lecia Milejowa sołectwo przeznacza środki na wynajem i 

obsługę nagłośnienia w wysokości 3.000,00 zł oraz wynajem krzeseł w wysokości 861,00 zł, 

sołectwo dokonuje zwiększenia środków  w ramach bieżącego utrzymania świetlicy  - zakup 

materiałów w kwocie 300,00 zł, środki te pochodzą z likwidacji dwóch zadań: likwidacji 

zadania organizacji półkolonii dla dzieci w ramach zakupu usług 300,00 zł i likwidacja zadania 

utrzymania gotowości bojowej OSP Milejów – zakupy na kwotę 6.000,00 zł.  
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Radny R. Jaśkiewicz powiedział, że w przedstawionych zmianach nie zauważył zmiany 

dotyczącej przeznaczenia środków w kwocie 800,00 zł na usługę ścinki gałęzi rębakiem.  

Skarbnik E. Balcerzak odpowiedziała, że zadanie to jest ujęte w usługach z zakresu zadania 

bieżącego utrzymania dróg.  

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał więcej uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022. Odbyło się głosowanie 

jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej gminy na rok 2022;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 

Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LI/336/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

gminy na rok 2022. 

 

b) zmiana uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2022-2030; 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

podyktowane są zmianami, które były dokonywane w ciągu ostatniego półrocza. Ponadto na 

kwietniowej sesji Rady Gminy została podjęta uchwała o zwiększeniu kwoty długu o kwotę 

110.000,00 zł w związku z dofinansowaniem zakupu dwóch samochodów pożarniczych. W 

związku ze zmianą kwoty długu wymagane jest uwzględnienie tej zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej, aby była ona zgodna z uchwałą budżetową. Kwota długu na ten moment 

wynosi 2.675.553,00 zł.  

Ponadto dokonuje się urealnienia kwot i zadań w Wieloletniej Prognozie Finansowej w 

odniesieniu do uchwały budżetowej Gminy Kawęczyn. 

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na 

lata 2022-2030. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 
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zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 

Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LI/337/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kawęczyn na lata 2022-2030. 

 

c)  wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników; 

Podinspektor Paulina Tyczyno przedstawiła treść uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący P. Gebler przypomniał, że uchwała była omawiana na posiedzeniu komisji 

Rady Gminy i została wstępnie zaakceptowana przez Państwa radnych.  

 

Przewodniczący P. Gebler zapytał, czy ktoś z Państwa radnych ma pytania.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag ani pytań. 

 

Piotr Gebler  - Przewodniczący Rady Gminy Kawęczyn poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników. Odbyło się głosowanie jawne imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz przyjęcia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 

i ich domowników. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Brzychcy, Grzegorz Dzikowski, Piotr Gebler , Józef Iwaniak , Ryszard Jaśkiewicz, 

Andrzej Jaworski , Sylwester Kasprzak , Bożena Kolenda , Sylwester Przyłęcki , Tomasz 

Tyrakowski  

NIEOBECNI (5) 
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Beata Goślińska, Adrian Kwinciak , Łukasz Mila , Karol Rygas , Paweł Urbanek  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr LI/338/2022 w sprawie wyznaczenia miejsc do 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników oraz przyjęcia 

regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

 

Ad. 10. Analiza wykonania budżetu gminy za 4 miesiące 2022 roku (styczeń – kwiecień). 

Skarbnik Gminy powiedział, że pierwszy raz przygotowaliśmy tak naprawdę publiczną analizę 

przedstawiającą wykonanie budżetu za I kwartał roku. Nadmieniła, że w wielu obszarach 

wykonanie budżetu nie budzi jakichś zastrzeżeń czy obaw, ponieważ biorąc pod uwagę 

całokształt to wykonanie budżetu jest na poziomie 20 %, ale zaznaczyła, że nie mamy jeszcze 

w trakcie realizacji żadnej inwestycji. Następnie Skarbnik Gminy E. Balcerzak przedstawiła 

analizę wykonania budżetu za pierwszy kwartał bieżącego roku ze szczególnym 

uwzględnieniem obszarów, gdzie na ten moment widzimy dużo większe wykonanie niż 

powinno być. Analiza wykonania budżetu została opracowana za pierwszy kwartał 2022 roku, 

ale z uwzględnieniem kwietnia i częściowo maja. Analiza wykonania budżetu stanowi 

załącznik do protokołu. Skarbnik Gminy powiedziała, ze najbardziej zagrożone obszary to:  

- transport i łączność – zakup usług – wykonanie na poziomie 60 %,  

- gospodarka komunalna – zakup materiałów, w tym głównie zakup opału - wykonanie prawie 

100 % i zakup energii elektrycznej - wykonanie na dzień 15 maja  br. na  poziomie 35 %,  a 

winny być na poziomie ok. 26-27 %,  

- bezpieczeństwo publiczne – w ramach ochrony przeciwpożarowej zadanie zakupu 

materiałów, czyli paliwa – 50 % wykonania planu, a nie minęło jeszcze pół roku,  

- obsługa długu – koszt obsługi kredytów zaciągniętych przez gminę – wykonanie na poziomie 

41 % (kwota 17.340,00 zł), Skarbnik Gminy nadmieniła, że koszty odsetek za cały 2021 rok 

wyniosły ok. 24.000,00 zł, wskazała, że jest to skutek rosnących stóp procentowych,  

- gospodarka komunalna i ochrona środowiska – bieżące utrzymanie oświetlenia ulicznego, po 

zapłaceniu faktury, która wpłynęła w maju mamy wykonanie na poziomie 100%.  

Skarbnik Gminy E. Balcerzak powiedziała, że plan jak co roku jest konstruowany na podstawie 

wykonania budżetu za rok poprzedni. Podsumowała, że najbardziej nieprzewidywalne są te 

obszary, gdzie coś zakupujemy (materiały, usługi, energię elektryczną) oraz inwestycje, 

których ceny nie wiemy, jak się będą kształtowały.  

 

Radny G. Dzikowski zapytał co składa się na zadania w dziele pn. sport.  

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak odpowiedziała, że w kwotę wykorzystania środków wchodzi 

dotacja udzielona dla klubów sportowych, która była zaplanowana. Zaznaczyła, że więcej 

wydatków w tym dziale się nie przewiduje, dlatego to dość spore wykonanie jak na ten moment 

nie powinno się już do końca roku zmienić.  

 

Radny G. Dzikowski zapytał jakie przekroczenie jest na wypłatach ekwiwalentu dla strażaków.  

 

Skarbnik Gminy E. Balcerzak odpowiedziała, że jeśli zadanie nie zostało ujęte to oznacza, że 

wydatki te nie budzą zastrzeżeń i na pewno nie ma wykonania większego niż 25 %. Dodała, że 

w analizie wyszczególnione zostały te działy i zadania, które przekraczają bądź są blisko 

przebroczenia 25 % wykonania budżetu.  
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Ad. 11.  Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag.  Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy J. Nowak wspólnie ze Skarbnikiem Gminy E. Balcerzak złożyli na ręce radnych 

życzenia z okazji dnia samorządowca, który przypada 27 maja.  

Ad. 12. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy za okres międzysesyjny. 

Piotr Gebler - Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił sprawozdanie z działalności za okres 

międzysesyjny. 

 

Sprawozdanie przyjęto bez uwag. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13. Zapytania i wolne wnioski. 

Głos zabrał mieszkaniec Gminy pan Józef Ochocki, który szczegółowo przedstawił swoją 

sytuację związaną z brakiem zaliczenia odpowiednich lat do stażu pracy w gospodarstwie 

rolnym poprzez rzekome nieopłacanie składek. Wskazał, że w gminie nie ma zaliczonych lat, 

które opłacał, ale nie jest też w posiadaniu dokumentów potwierdzających, że opłacał składki.  

Pan Józef Ochocki powiedział, że zwracał się ze swoją sprawą do kilku instytucji, ale nie 

otrzymał żadnej konkretnej odpowiedzi. Dodał, że odbyły się spotkania z panem Wójtem, panią 

Sekretarz i innymi osobami, ale jego problem nadal nie został rozwiązany. Nadmienił, że 

myślał, iż po przekazaniu sprawy do sądu skieruje on sprawę do ponownego rozpatrzenia, ale 

tak się nie stało. Pan Józef Ochocki powiedział, że po interwencji posła Tadeusza 

Tomaszewskiego Urząd Gminy wydał mu „kartę gospodarstwa”, które wcześniej prowadzili 

jego teściowie, a od końcówki roku 1984 on z żoną. Wskazał, że strona, gdzie powinna być 

prowadzona ewidencja jego wpłat jest pusta. Pan Józef Ochocki powiedział, że powinien mieć 

zaliczone lata 1983-1990, a dwa lata gdzieś zaginęły i nie są zaliczone do lat opłacania składek. 

Wskazał, że chodzi o lata 1989-1990. Nadmienił, że jego żona również została ubezpieczona 

dopiero od roku 1989, a powinna być dużo wcześniej.  Podsumował, że ma dokumenty, 

świadczące, że dużo rzeczy się nie zgadza, a w postanowieniu do decyzji wydanej przez Wójta 

Gminy jest dużo nieprawdy. Pan Józef Ochocki powiedział, że sąd wydał decyzję na podstawie 

sfałszowanych dokumentach wydanych z Urzędu Gminu. Ponadto powiedział, że zlecił 

swojemu adwokatowi szukanie dokumentów w archiwach. 

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, że nie do końca może odpowiadać za to co miało miejsce 

zanim objął stanowisko Wójta, mimo, iż jest zasad kontynuacji władzy. Nadmienił, że należy 

rozgraniczyć dwie rzeczy, najpierw daty, a następnie fakty. Zauważył, że po tym jak objął 

stanowisko Wójta, w Polsce odbywała się transformacja związana z powstaniem KRUS-u 

(Kasa Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego). Ponadto powiedział, że wielokrotnie z 

pracownikami aranżował i uczestniczył w spotkaniach mających na celu wyjaśnieni sytuacji w 

jakiej znalazł się pan Józef Ochocki. Wójt J. Nowak powiedział, że nie wiem dlaczego w tych 

latach nie wpisano panu J. Ochockiemu zapisów dotyczących dokonywanych wpłat. Nawiązał 

do tego, że może należałoby skontaktować się z byłym Naczelnikiem panem Czesławem 

Mocnym, czy też pracownikowi, którzy w tym czasie zajmowali się ubezpieczeniem rolniczym 

rolników. Dodał, że przy tym, że dokumenty nie powinny nigdzie zginać. Wskazał, że wszelkie 

dokumenty związane z ubezpieczeniem rolniczym rolników były przekazane nowo powstałej 

placówce KRUS, a jeśli ich nie przekazaliśmy to ich nie było. Ponadto powiedział, że 

materiałów, które przekazywaliśmy do KRUS-u była bardzo duża ilość. 
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Pan Józef Ochocki powiedział, że rozmawiał już z panem Naczelnikiem Czesławem Mocnym, 

ale nie otrzymał żadnych informacji, które zmieniłyby jego sytuacje. Pan J. Ochocki poprosił 

jeszcze raz o spotkanie z panem Wójtem oraz przedstawicielami innych instytucji. Dodał, że 

prosi też o wydanie zaświadczenia alternatywnego potwierdzającego lata przepracowane na 

gospodarstwie rolnym oraz lata opłacania podatków. 

 

Wójt Gminy J. Nowak powiedział, aby pan Józef złożył pisemny wniosek o wydanie takiego 

zaświadczenia. 

 

Przewodniczący Rady Gminy P. Gebler powiedział w imieniu Rady Gminy ciężko mu 

cokolwiek doradzić w sprawie, która spotkała pana Józefa Ochockiego, ponieważ nie zna 

dokładnie sytuacji, a do jej rozpatrzenia potrzeba prawnika i to najlepiej zajmującego się 

dziedziną związaną z ubezpieczeniami. 

 

Radny T. Tyrakowski zapytał o termin wykaszania rowów i poboczy wzdłuż dróg gminnych i 

powiatowych. 

 

Wójt Gminy J. Nowak odpowiedział, że w przypadku powiatowych nie ma na tą chwile żadnej 

informacji, ale przypuszcza, że Zarząd Dróg Powiatowych tak jak GDDKIA planuje kosi pasy 

dróg gminnych dwa razy w sezonie letni. W odniesieniu do dróg gminnych poinformował, że 

sołtysi dysponują funduszem sołeckim i to zgodnie z ich wytycznymi koszone są drogi gminne 

i wewnętrzne. 

 

Sołtys Sołectwa Dzierzbotki Agata Janaszczyk zapytał, czy jest jakieś dofinansowanie do 

montażu pomp ciepła. 

 

Wójt Gminy J. Nowak poprosił, aby zwrócić się z tym pytaniem do pokoju numer 12. Dodał, 

że go jeszcze nikt o to nie pytał, ale pani Paulina Tyczyno powinna mieć pełną wiedzę w tym 

zakresie. 

 

Więcej zapytań ani wniosków nie było.  

 

Ad. 14. Zamknięcie LI Sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Piotr Gebler- Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał LI Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

 

 

                             Protokołowała                                                    Przewodniczył   

 

                      Magdalena Krakowiak                                                Piotr Gebler 

 

 

 

 

 


